
Schriftelijke vragen ex. Art. 37 van het RvO ten aanzien van toegankelijkheid van 
(sport)verenigingen.

Lieshout, 01 Oktober 2022

Aan  het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Laarbeek, 

Ongeveer de helft van de (sport)verenigingen moet een fors hogere contributie gaan vragen door gestegen 
energielasten. Vooral de verenigingen met variabele energiecontracten worden hard geraakt.  

De energieprijzen vormen niet alleen een bedreiging voor het voortbestaan van sportverenigingen, maar 
ook voor sportondernemers. Voor ruim een derde (36%) van de sportaanbieders vormt de ontwikkeling van 
de energielasten een (zeer) groot punt van zorg. De helft kampt met zeer grote zorgen over de 
energielasten en geeft zelfs aan dat deze ontwikkeling het voortbestaan van de organisatie bedreigt. 

Onlangs werden we bijvoorbeeld op de hoogte gesteld van de waarschuwing van het  ‘Jeugdfonds Sport en 
Cultuur’ dat verwacht dat ‘het aantal kinderen dat geen sport kan volgen door de inflatie verder zal 
toenemen’. Verenigingen zijn mogelijk genoodzaakt hun contributie te verhogen vanwege de toenemende 
kosten en gaan het douchen bij de (sport)vereniging verbieden.

Deze en andere redenen en risico[s duiden erop dat de toegankelijkheid voor sportbeoefening onder druk 
komt te staan. Voor de inwoners van Laarbeek met een smalle beurs, maar ook voor huishoudens met een 
modaal inkomen.  Wij maken ons hier grote zorgen over en willen u daarom de volgende vragen stellen:

1. In hoeverre bent u op de hoogte van de actuele stand van zaken aangaande de situatie in Laarbeek 
en deelt u bovenstaand geschetst beeld?

2. Heeft u signalen ontvangen over drastische maatregelen die verenigingen moeten treffen i.v.m. de 
gestegen kosten?

3. Bent u met ons van mening dat er in deze tijd een belangrijke inspanning bij de gemeente ligt om 
sport toegankelijk te houden?

4. Wilt u op korte termijn met (sport)verenigingen in contact treden om deze situatie proactief te 
bespreken en mogelijk oplossingen te bespreken en aan te dragen?

5. Bent u bereid mee te denken met verenigingen bij energiebesparingsplannen en/of het 
verduurzamen van accommodaties?

6. In hoeverre bent u van mening dat de huidige regelingen van de gemeente volstaan om de 
toegankelijkheid van sportbeoefening te waarborgen?

7. Ziet u mogelijkheden om de regelingen uit te breiden, zodat een grotere of bredere groep inwoners 
financieel ondersteund kan worden?

8. Kunnen wij bij de komende programmabegroting nieuwe beleidstoevoegingen of initiatieven 
verwachten om verenigingen te ondersteunen en sportbeoefening toegankelijk te houden voor alle 
beoefenaars?
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